

2021-2022 學年蘇浙小學幼稚園

各級學生家長注意事項

根據教育局 2021 年 8 月 2 日通告的指引：

本園於新學年九月一日開始，幼稚園各級學生(包括全日班)進行半天上課，安排如下：

※新學年每月的學費不變，半日班維持\$3,780，全日班維持\$5,043。

1. 半日班照常分上午班或下午班回校上課，全日班上課時間與上午班相同。

上午班上課時間：8：40 至 11：40

下午班上課時間：1：30 至 4：30

(乘坐校車上下午的學生，請家長留意稍後在校網的校車時間表)

2. 根據教育局的指引：全日班的學生於上午回校進行不多於半天的面授課堂。

(幼稚園不可在另一個半天安排同一批學生回校學習或進行其他活動。)

3. K1 級新生及 K2、K3 級插班生之校服及書包，可於 8 月 25-26 日回校，校園內有校服商提供售買校服服務。

校內小賣部也提供購買書包服務。書單可於校網下載。

4. 7 月份 K1 級各班新生已獲得通知，於 8 月 25、26、27 日三天進校預備和適應(認識學校環境、老師和同學)，請家長詳閱《2021-2022 學年新生家長指引》細節內容。

5. 招收 2022-23 學年新生的簡介和報名表已在校網下載。



幼稚園 園務處

9/8/2021

2021-2022 School Year

Kiangsu Chekiang Primary School Kindergarten

9th August 2021

Note for all parents:

According to the guidance issued by the Education Bureau on 2nd August 2021, our kindergarten will begin the new school year on 1st September 2021. The school arrangements for all year levels are as follows:

※The monthly tuition fee for the new school year will remain unchanged at \$3,780, whole day class at \$5,043.

1. Morning, afternoon and whole day classes remain half-day classes.

Morning and whole day classes time: 8:40am to 11:40am

Afternoon classes time: 1:30pm to 4:30pm

(For students who are enrolled in the school bus services, please refer to the school bus schedule on the school website)

2. Students enrolled in the whole-day class can only attend face-to-face classes in the morning. (Guidelines of the Education Bureau: Kindergarten should not arrange learning or other activities for the same batch of students for the other half of the day)

3. For new K1, K2, and K3 new students, parents may purchase school uniforms on 25th and 26th of August. School bags can be purchased at the school and its tuck shop. Booklist are available on the school website.

4. In July, all new K1 students have been arranged and notified to attend K1 orientation on the 25th, 26th and 27th of August. We encourage students to familiarise with the school environment, teachers and peers before the term begins. Parents are requested to read the details of the <School Year 2021-2022 New Student and Parents' Guideline >.

5. The introduction and registration forms for the 2022-2023 enrolment are available on the school website.

Kindergarten Office